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ADVI ESRAAD BIBLIOTHEEK ASSEN EDE

Verslag van de 7e vergadering van de adviesraad op maandag 17 ianuari 2022

Wegens corona ging de vergadering online door.

Aanwezigen: Marie-Jeanne Dankaart, Guido De Vilder, Johan Dirix, Brigitte Neyt, Pierre Peeters,
Viviane Plets, Leen Sierens, Christiane Van Hoecke, Paula Vinke
Nancy Vercamer: secretaris

Verontschuldied: Chantal Bobelijn: schepen van Cultuur

1. Verslag van de vorige vergadering (05.10.20211

- Vraag van Brigitte Neyt: Hoe gaat het met de nieuwe medewerkers?
Bruno De Canne is op 3 november 202L begonnen en Sophie Stradiot op 6 december 2021. De

bibliothecaris Nancy Vercamer is tot nu toe heel tevreden met de nieuwe medewerkers die digitaal
heel sterk zijn en dit reeds hebben getoond. Beiden zijn ook heel vriendelijk en sociaal tijdens de
uitleen.
- Vraag van Pierre Peeters: Wat zijn de bevindingen van de bezoekers over de nieuwe bib?
Het merendeelvan de bezoekers vindt de vernieuwde bib een grote verbetering. Het oogt ruimer
terwijl het eigenlijk kleiner is. De witte muren zijn ook een verbetering alsook de nieuwe vloer.
Het enige commentaar dat we krijgen, is het ontbreken van fietsenrekken aan de bib.
- Vraag van Pierre Peeters: Komt er nog een openingsweekend?
Het is de bedoeling dat de bibliotheek en dienst Vrije Tijd nog iets organiseren. Nancy en Joke De Vos
(diensthoofd Vrije Tijd) moeten nog samenzitten om een datum en voorstel op te stellen. Dit is nog
niet gebeurd wegens het opnemen van verlof en de coronasituatie. De vraag is ook wat het
schepencollege nog wil organiseren als we een paar maanden open zijn.
Nancy denkt er eerder aan om een soort Openingsdag te organiseren op L dag. Dit moet nog
besproken worden met Joke en voorgelegd worden aan het schepencollege.

Het verslag wordt goedgekeurd.

2. Ontslag Saskia Clinckemaillie 15.10.2021
Op 15 oktober 2O2I stuurde advieslid Saskia Clinckemaillie een mail naar voorzitter Brigitte Neyt en
secretaris Nancy Vercamer om haar ontslag aan te bieden.
Niemand heeft bezwaar en voorzitter Brigitte Neyt stuurt Saskia een mail terug om haar ontslag te
aanvaarden.
Door het ontslag van Saskia Clinckemaillie is onze adviesraad weer rechtsgeldig. Er zijn nu nog 3
mannen en 6 vrouwen. Onze adviesraad kan vanaf nu weer rechtsgeldig advies geven.
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3. Stavaza wiizieen statuten van de adviesraad + opstellen advies

Op de vorige adviesraad van 06.L0.2021 werd het wijzigen van de statuten reeds besproken in

verband met het genderevenwicht. Nadien zijn de dossierbeheerders van alle adviesraden nog eens

samengekomen om nog enkele wijzigingen aan alle statuten aan te brengen om een mogelijk

toekomstig genderonevenwicht vlug op te lossen.

Volgende suggesties voor het wijzigen van de statuten van de adviesraad voor de bibliotheek:
* Aanpassen artikel 3 - Adviezen en adviesvragen: Er wordt nu verwezen naar de afsprakennota

tussen bestuur en alle adviesraden. Daarin staat hetzelfde als reeds volledig uitgeschreven was.
* Aanpassen artikel 4 - Samenstelling van de adviesraad voor de bibliotheek in functie van het
genderevenwicht en het aanvaarden van kandidaten na de installatievergadering.
* Toevoegen artikel 8b - Niet-Stemgerechtigde leden.

Het college wenst een officieel advies van de adviesraad voor te leggen aan de gemeenteraad

De adviesraad heeft geen opmerkingen omtrent de suggesties voor wijzigingen en stelt een

rechtsgeldig advies op omtrent het wijzigen van de statuten.

4. Evaluatie naiaar in de bib: Regiobib-campasne, Voorleesweek. Boekstartdag
1) Regiobib-campagne:
* De stoel: veel bekeken online vooral als het gedeeld werd door Facebookpagina Gemeente

Assenede. Gelukkig was er 1 gezin dat binnen de 5 minuten ter plaatse was, want de volgende 20

minuten dat we daar nog stonden om op te ruimen, kwam er niemand.
* Kleurplaten: 34 kleurplaten ingediend dankzij gemeenteschool Het Anker in Boekhoute. Zij gaven

op de deadline nog 20 kleurplaten klassikaal af. De winnaars zijn ondertussen getrokken. 2 uit de L4

kleurplaten die in de bib werden afgegeven en 3 uit de klassikale kleurplaten.
Persoonlijk vond ik dit weinig reactie voor wat we uitgedeeld hebben. Het is via alle scholen verdeeld

in alle lagere scholen van Assenede (inclusief Kiempunt) + via lokale economie aangeboden. Van de

30-35 handelszaken hebben er 5 gereageerd.

2) Voorleesweek: niet doorgegaan

3) Boekstartdag
* Workshop lnge Umans à afgelast wegens slechts 2 inschrijvingen en slechte coronacijfers
* Boekjes en Koekjes ) 7 inschrijvingen waarvan 5 effectief aanwezig waren (2 afgezegd wegens

ziekteverschijnselen de dag zelf)

Leuk, maarveel kleine kinderen (2 baby's) die alleen zelf wouden rondlopen en alles aanraken. De

aanwezigen zelf waren wel heel enthousiast en hebben allemaal iets uitgeleend voor hun

baby/peuter.

5. Vooriaar in de bib: start Open+, ieusdboekenmaand
1) Start Open+ nog deze maand

De eerste testers volgen deze week een infosessie (waaronder Pierre en Guido).

Nog onduidelijk wanneer Bibliotheca het in gang zet, want ze reageren niet op mail van 1O.0L.2O22.

Nog probleem met deur toiletten/vergaderzaal: is nog niet op slot. Deze moet nog sluiten vooraleer

we Open+ voor iedereen open stellen.

) technieker zou vrijdag 20.01.2022 komen om te kijken naar probleem van deur.

Wel al meer dan L00 geïnteresseerden. Bibpersoneel had dit niet verwacht.

2) Jeugdboekenmaand 2022: Helden en schurken
x Start maandag 2l februari met voorstelling Het beste van Annie

Nog af te wachten of dit kan doorgaan: grote voorstellingen in Bijenkorf
2 voorstellingen: L't" voor L-4 Wegwijzer + L't" Ooievaarsnest, 2" voor 2-4 Ooievaarsnest
* lezingen op school van 11tem 25 maart: Joris Thys, Benjamin Leroy, Hilde Schuurmans, Rosemarie

De Vos



6. Diversen
- Chris Van Hoecke vraagt naar de stand van zaken omtrent de ontbrekende fietsenrekken aan de
vernieuwde bib. Nancyvertelt dat dit reeds op het college besproken werd en dat erfietsenrekken in
de Sportstraat zullen komen. Nancy vraagt verder na bij de technische dienst.
) Ondertussen weet Nancy meer nieuws. Er zal een plantenperk dichtgedaan worden voor de
bibliotheek om 5 fietsenrekken te plaatsen. Deze zullen in de buurt van de publieke vuilnisbak aan de
bibliotheek staan. De technische dienst van de gemeente is hiermee bezig.

- Nancy geeft nog enkele cijfers mee van 2021.:
* 2.034 actieve leden (cfr. 1.507 in 2020,2.607 in 2019)
* 101.3L3 uitleningen en verlengingen (cfr. 86.539 in 2020, L27.305 in 2019)

Namens de adviesraad voor de bib,

Nancy Vercamer
secreta ris

Brigitte Neyt
voorzitter




